
Enquête PFAS
De VNG heeft een enquête gehouden onder gemeenten om te inventariseren in hoeverre de geno-
men maatregelen de PFAS-problematiek hebben opgelost. In totaal hebben 141 gemeenten (40%) 
gereageerd. Bijgaand de uitkomsten per vraag.
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Heeft het instellen van het tijdelijk handelingskader PFAS van 9 juli 2019 invloed gehad op projecten/activiteiten 
binnen uw gemeente?
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Heeft het tijdelijk handelingskader PFAS van 28 november 2019 hieraan iets veranderd?
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Kunt u een inschatting maken van het percentage projecten/activiteiten die na 9 juli stil kwamen te 
liggen en inmiddels weer zijn gestart?
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Ervaart u nu problemen met grondverzet in uw gemeente?
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Welke problemen ervaart u: (meerdere antwoorden mogelijk)
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Welke (tijdelijke) oplossing heeft het probleem opgelost? (meerdere antwoorden mogelijk)
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Heeft uw gemeente een bodemkwaliteitskaart?

Ja We zijn bezig een kaart
op te stellen
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Heeft u een bodemkwaliteitskaart die na 9 juli 2019 geactualiseerd/aangevuld is met de PFAS-waarde?
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Waarom heeft u de kaarten niet aangepast? Meerdere antwoorden mogelijk.
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Heeft u gebieden waar u extra meet of gaat meten (bijvoorbeeld vanwege woningbouw)?

Ja Nee
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Heeft uw metingen die significant boven de PFAS-grens (zoals gesteld in tijdelijk handelingskader van 
28 november 2019) komen?

Ja Nee Nog niet bekend
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Heeft u daar een verklaring voor?

Nee Ja, dat komt vanwege:
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Waarom heeft u geen bodemkwaliteitskaart? Meerdere antwoorden mogelijk.
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Heeft u kennis over Zeer Zorgwekkende Stoffen?

Nee Globaal Generiek milieu Specialis�sch
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Gaat u ook op andere (niet genormeerde) stoffen meten?
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